                        ΟΝΟΜΑ: 

* Τα επίθετα που τελειώνουν σε –ης(αρσενικό, θηλυκό) σχηματίζουν τον πληθυντικό   

   σε –εις. π.χ. ο, η ειλικρινής – οι ειλικρινείς 

* Τα επίθετα που τελειώνουν σε –ες(ουδέτερο) σχηματίζουν τον πληθυντικό σε –η.
   π.χ. το ειλικρινές – τα ειλικρινή 
1. Συμπλήρωσε τα κενά βάζοντας τον σωστό τύπο του επιθέτου.
	1
	το
	(ευπρεπής)
	
	ντύσιμο

	2
	οι
	(διαπρεπής)
	
	καθηγητές

	3
	οι
	(ανεπαρκής)
	
	υπουργοί

	4
	το
	(μονομελής)
	
	δικαστήριο

	5
	τα
	(κοινωφελής)
	
	έργα

	6
	το
	(διετής)
	
	συμβόλαιο

	7
	οι
	(ουσιώδης)
	
	συμφωνίες

	8
	οι
	(ηττοπαθής)
	
	προπονητές

	9
	το
	(πολυετής)
	
	φυτό

	10
	η
	(πρωτοφανής)
	
	κακοκαιρία

	11
	οι
	(αφανής)
	
	ήρωες

	12
	οι
	(απρεπής)
	
	χειρονομίες

	13
	το
	(διαυγής)
	
	νερό

	14
	τα
	(ασφαλής)    
	
	συμπεράσματα

	15
	τα
	(οινοπνευματώδης)
	
	ποτά

	16
	το
	(ασθενής)     
	
	φύλο

	17
	οι
	(νεφροπαθής)
	
	άρρωστοι

	18
	οι
	(διεθνής)
	
	ποδοσφαιριστές

	19
	οι
	(μυώδης)
	
	αθλητές


